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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért vezetett be létszámstopot az egészségügyben a 
kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy  sajtóban  megjelent  levél  szerint  a  kórházak  november  hatodika  után  visszavonásig  csak
megbízási  szerződést  köthetnek,  de  nem  lehet  új  jogviszonyt  létesíteni,  így  nem vehetnek  fel
orvosokat,  nővéreket sem. Meglehetősen furcsa ez az intézkedés, amikor naponta jelennek meg
hírek arról, hogy az egészségügyi intézményekben nincsen elég szakember, ami miatt veszélybe
került sok helyen a biztonságos betegellátás. Sőt, a levél egy olyan kormányhatározatra hivatkozik,
amely nyilvánosan sehol sem érhető el. Kérem Miniszter Urat, hogy haladéktalanul tisztázza ezt a
helyzetet!

Miért kellett létszámstopot bevezetni az intézményekben?

Pontosan melyik kormányhatározat miatt lett elrendelve ez az intézkedés?


